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متن پرسش

سلام علیک استاد: خسته نباشید. می خواستم بدانم اگر شخصی مثل آقای مصباح نباشد چه می

شود؟ ایشان سیر مباحثشان به نظر نمی رسد که به گونه ای باشد که یک جوان انقلابی با این مباحث

بتواند تشنگی معرفتی خویش را سیراب کند. امثال مباحثی که آیت االله جوادی دارند ایشان به نظر

می رسد که آنطور که استاد خسروپناه در جایی گفته بودند خوب نبود. استاد مصباح در مباحث

سیاسی اینگونه وارد می شدند رسالت ایشان مباحث علوم بود و اگر به اینصورت وارد نمی شدند از

لحاظ علمی خیلی می توانستد مطرح تر باشند و کار کنند در صورتی که الان می بینیم ایشان از لحاظ

علمی آنچنن ملموس نیستند و کار جدیدی انجام ندادند و کار جدید علمی از ایشان دیگر صورت نیافته

است با اینکه می بینیم آیت االله جوادی با اینکه مرجع هم می باشند و دروسی هم دارن ولی باز هر

روز کارهای علمی و سیاسی ایشان پیش می رود و مسایل سیاسی خویش را هم دارند؟ و در آخر این

را هم بگویم که بنده به همه ی این عزیزان ارادت ویژه دارم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در زمان دولت اصلاحات و خطر بهحجاببردنِ انقلاب اسلامی توسط آن

دولت، آیت االله مصباح در سخنان قبل از خطبههای نماز جمعهی تهران نقش بسیار مهمی را ایفاء

کردند و اساساً هوشیاری ایشان در شناخت خط انحراف، مورد نیاز جامعه میباشد بهخصوص وقتی

مردم خط انحراف را از زبان کسی میشنوند که میدانند از نظر علمی و عرفانی در مرتبهی بالایی قرار

دارند. موفق باشید


